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Geachte leden van de raad, 

Tijdens uw commissievergadering Bestuur en Sociaal van 3 september heeft de wethouder u een 
aantal toezeggingen gedaan. Via deze brief geven we hieraan gehoor. 

Informatie over 00GO's 
Een 00G0 (een Op Overeenstemming Gericht Overleg) is een overleg gericht op afstemming en 
samenwerking tussen onderwijsinstellingen, gemeenten en eventueel andere betrokken partijen. 
Daarbij komen ook vertrouwelijke zaken tussen partijen op tafel. De informatie van de besprekingen 
in de 00GO's is daarom niet openbaar. In bijlage 1 geven we een overzicht van de gevoerde 
00GO's in 2020 en wat de onderwerpen van bespreking waren. 

Wij zijn altijd en tot en met de laatste versie van het IHP met de betrokken besturen in overleg 
geweest over de tekst en planning in het IHP. 

Financieel overzicht 
Er is gevraagd naar een financieel overzicht in een andere vorm. We hebben op basis van de 
informatie in het IHP deze in de gewenste vorm weergegeven (zie bijlage 2). 

Geen verslag bijpraatsessie 9 juni 
De wethouder heeft nogmaals nagegaan of er nog, niet eerder toegezonden, informatie over de 
bijpraatsessie op 9 juni toegezonden kan worden. Dit is niet mogelijk. Zoals geschreven in de 
beantwoording op technische vragen van raadslid mevrouw Kuipers, is geen opname en/of verslag 
gemaakt van de bijpraatsessie. 

Vertrouwelijk memo aan college over stand van zaken proces IHP 
Dit memo is vertrouwelijk ter inzage gelegd via de griffie. 

Extra overleg met drie schoolbesturen 
De wethouder heeft op donderdag 10 september overleg gevoerd met de besturen die hebben 
ingesproken tijdens de raadscommissie Bestuur en Sociaal van 3 september. Dat was een 
constructief gesprek. Door omstandigheden is het nog niet gelukt om de conclusies uit dit overleg in 
schriftelijke vorm met elkaar definitief af te stemmen. 
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Vanuit onze kant hebben we het volgende toegezegd aan de besturen: 

De procedures en planvorming die noodzakelijk zijn om te komen tot realisatie van nieuwbouw van 
De Marke en de Kardinaal Alfrinkschool kunnen direct na vaststelling van het IHP in de 
gemeenteraad, worden opgestart. Als blijkt dat het mogelijk is om de realisatie van deze scholen 
eerder dan gepland in uitvoering te nemen, zal het college van burgemeester en wethouders 
daaraan medewerking verlenen en besluitvorming inclusief financiele consequenties daarvan 
voorleggen aan de gemeenteraad. De finale besluitvorming ligt altijd, conform de 
Huisvestingsverordening Onderwijs, bij de gemeenteraad door het ter beschikking stellen van het 
dan noodzakelijke bouwkrediet. 

Onderhoudskosten 
In de commissie werd door de schoolbesturen die inspraken ken baar gemaakt dat er hoge 
onderhoudskosten (€ 800.000 voor rekening van de schoolbesturen) zitten aan te komen voor de 
komende jaren. Uit onderzoek van Thero (in opdracht van stichting Keender en stichting OPONOA, 
zie bijlage) komt naar voren dat deze onderhoudskosten optreden wanneer niet binnen 5 tot 10 jaar 
nieuw wordt gebouwd. Rekening houdend met een gemiddelde doorlooptijd van een bouwproces 
van 4 jaar + extra planvorming in verband met de kernvisie op Neede is het echter waarschijnlijk wel 
mogelijk om binnen nu en 5 jaar nieuw te bouwen. Wij zijn het met de schoolbesturen eens dat het 
zonde is om te investeren in gebouwen die op (korte) termijn geen (ander) nut meer hebben. Zoals 
toegezegd willen wij als de toekomstplannen concreet zijn, meewerken aan een zo spoedig 
mogelijke realisatie en u als raad daarvoor een voorstel (update IHP/aanvraag bouwkrediet) doen 
toekomen. 

Overleg met Jongerenraad 
We hebben toegezegd ook met de jongerenraad te overleggen over de uitvoering van het IHP. Het 
was voor de jongerenraad niet meer mogelijk om voor de gemeenteraad een advies uit te brengen. 
Daarom hadden we op donderdagavond 17 september een gesprek met de jongerenraad 
afgesproken, maar door familieomstandigheden van de wethouder moet deze afspraak verzet 
worden. Het doel van die avond is om de jongerenraad mee te nemen in het gelopen proces en hun 
te vragen mee te denken in de oering van het IHP. 

Kopie aan: 
-Archief 
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